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Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2024-04-02 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Henrik Roolf, ledamot 

Fredrik Holmquist, ledamot 

Lennart Claesson, suppleant 

Diana Borg, suppleant 

 

 

1. Mötets öppnande 

Anja förklarade mötet för öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

4. Ekonomisk genomgång 

Hasse visade balansrapport och resultatrapport. 

Startavgifter för seriespelen har kommit in. Vi har fått in alla medlemsavgifter utom från 

en förening. 

5. Rapport från kommittéerna  

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

Hasse redovisade för anmälningar och grupper i seriespelet och hur dessa kan lösas.  

Vi avvaktar ett besked från TK.  

Fredrik berättade att vi anordnar DM Juniorklass i singel i år. Lindome har i dagsläget 

anmält 4 singellag. Vi pratade om att göra avsteg från tävlingsbestämmelserna för att 

eventuellt ha möjlighet att genomföra juniordubbeln med tre lag istället för med fyra lag. 

Denna regel skulle kunna skrivas om. Spelform kommer att anpassas efter antal anmälda 

lag. Vi diskuterade också om vi kan göra ytterligare ett undantag från 

tävlingsbestämmelserna och flytta ett juniorlag som består av tjejer till Damklassen 

istället för till Öppen klass, efter deras egna önskemål.  

Vi diskuterade spel över distriktsgränserna och Hasse nämnde ett tidigare förslag att 

anordna ett DM tillsammans med ett av granndistrikten och köra vartannat år. 

Vidare diskuterade vi om att tillåta spel över föreningsgränser och även boende inom 

distriktets gränser. Fredrik kollar med TK. 
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b) Ungdomsansvarig – Anja 

Vi diskuterade ersättningen till ungdomar och deras resor. Föreningar som har tre 

ungdomar eller fler har möjligheten att registrera LOK-stöd för ungdomarna. Det kan vi 

som distrikt inte göra. Föreningarna har också möjlighet att få in och tjäna pengar på ett 

sätt som inte distriktet kan.  

Vi beslutade att under året inte göra något åt ersättningen, men att till nästa år se över 

ersättningen och informera om att denna troligen kommer att ändras. Vi tycker att det är 

bättre att vi som distrikt ersätter föreningar och ungdomsverksverksamhet som 

föreningarna skapar, snarare än att ersätta enskilda individer för anmälningsavgifter och 

resor.  

Eventuell milersättning som söks i år kommer att utgå från respektive förenings adress, 

enligt Skatteverkets regler. Fredrik lägger in information på hemsidan. 

En reseräkning och underlag måste inkomma till distriktet för att få del av någon 

ersättning. 

I år har vi budgeterat 37 000 kronor för ungdomsverksamhet. Detta är en fråga som vi 

kommer att ta upp på föreningsträffen. 

Den 20 – 21 april är Ungdomstouren i Åstorp. 

c) Funktionsvariationsansvarig – Marianne  

Inget att rapportera. 

d) Domaransvarig – Henrik t.f. 

Björn är ensam under en av DM-dagarna. Förhoppningsvis kan vi få ytterligare en 

domare till dess. Håkan E. kommer att gå bredvid Anja på en tävling. 

e) Jämställdhetsansvarig – Marianne 

Inget att rapportera. 

f) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Inget att rapportera. 

g) Utbildningsansvarig – Henrik 

En tävlingsarrangörsutbildning och en domarutbildning kommer att genomföras till 

hösten. Meningen var att dessa skulle genomförts under april men p.g.a. tidsbrist går det 

inte att få till.  

Henrik berättade att Östsvenska har skickat ut ett formulär till sina föreningar för att ta 

reda på vad dessa vill diskutera och utbilda sig i. Henrik ska få underlaget som han sedan 

kommer att presentera och som vi kan använda inför föreningsdagen. 

6. DM/Seriespel 

Swiss Monrad sprider sig och används på fler och fler tävlingar.    

Fredrik skickar ut en inbjudan till DM när han fått besked från TK (se punkten 

tävlingsansvarig). 

Vi har inte hört något ang. banorna på Slottsskogsvallen som Göteborgsvarvet eventuellt 

skulle ta i anspråk under DM-söndagen.  

Hasse informerade att vi har flaggor i boden. 

7. De fyras gäng 

Inget att rapportera.  
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8. Nya roller 

Funktionsvariations- och Jämställdhetsansvarig – Diana.  

Som vi diskuterat tidigare beslutade vi att slå ihop dessa poster. Vi kommer inte att ha 

det som en stående punkt på dagordningen utan lyfta dessa när ett behov finns.  

Para diskuteras mycket och denna kommer troligen att hamna här under. Vi avvaktar 

också vad som händer på förbundet framöver. 

Marknadsföringsansvarig – Fredrik fortsätter, med Lennart som hjälp.  

Ungdomsansvarig – Henrik  

Domaransvarig – Anja  

Övriga ansvarsområden kvarstår.  

9. Inkomna synpunkter 

SBF har svarat på vår skrivelse och härmed läggs denna till handlingarna. Om det blir 

några diskussioner på förbundsmötet så står vi fortfarande bakom vår skrivelse.  

10.  Förbundsstyrelsens förslag 

Kort diskussion om förbundsstyrelsens förslag om förlängt verksamhetsår som Björn 

Jorhede informerade om på årsmötet. Styrelsen beslutade att stötta förbundsstyrelsens 

förslag om tvåårigt verksamhetsår för förbundet. 

11.  Övriga frågor 

Information att tågbiljetter är beställda till föreningsmötet i Stockholm.  

12. Nästa möte 

Nästa möte hålls, tisdagen den 7 maj kl. 18.00. Fredrik skickar en inbjudan. 

13. Mötets avslutande 

 Anja förklarade mötet avslutat kl. 19.30 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 

Sekr.    Ordf. 


